
 Referat fra møte vedr. opparbeiding av friluftsområde, Fyllingsnes 

 07.03 2017 kl.12.00 -13.00  

 Tilstede: Oddmund Dingen, Siril Sylta, Arne Helgesen, Øyvind Stang 

 

Første initiativ frå bygdelaget ble tatt i 1999, for å tilrettelegge for badeplass/friluftsområdet 

på Fyllingsnes. Det ble tidlig klart at det var behov for noen avklaringer i forhold til følgende: 

 

1) Kloakkledninger. Kan det bli gitt pålegg om felles kloakkløsning for alle i området rundt 

badeviken, og for de som har kloakk som går nedstrøms mot badeviken?   

- K: Problem i hele området. Er alle utslipp lovlig etablert? Bør vurdere å etablere en felles 

avløpsløsning for området, sånn at en unngår flere utslippsledninger som går ut i viken her.  

Skal kommunen ta tak i dette må en se på løsninger for hele området. En saneringsprosess 

for hele området vil ta tid, grovt estimert 3 år. Innen sommeren -17 vil kommunen ta stilling 

til hvordan dette kan gjøres og evt. finne midler til å gjennomføre oppdraget. 

- BOF: Lite hensiktsmessig og opparbeidet friluftsområdet før problemet med utslippene er 

løst. Da kan en eventuelt risikere å måtte grave opp igjen området for å legge/ skifte 

ledninger m.m. 

 

2) Bygdelaget mener at kommunen har «ødelagt» stranden når de gravde ned ny 

vannledning, noe som førte til jord og slam på avveie i området. Derfor bør kommunen 

engasjere seg i arbeidet med å tilrettelegge området. 

- K: Kommunen eller BOF ser ikke dette som et stort problem nå og kan ikke se at det er behov 

for utbedringer når det gjelder tiltak som ble gjennomført i forbindelse med at det ble lagt ny 

vannledning. Uansett vil området bli opparbeidet på nytt, når det evt. blir tilrettelagt som 

friluftsområde. 

 

3) Parkering: Det er behov for parkeringsplass. 

- K: I forbindelse med søknad om å opparbeide friluftsområdet bør det ligges inn forslag til 

parkeringsplass. Kommunen kan vurdere å behandle dette som en dispensasjonssøknad. 

 

Knarvik 07.03 2017  

 Referent: Øyvind Stang 


